
verslag overleg dorpsraad dd 30 januari 2024

aanwezig: Peter, Ruud, Jef, Wil, Marion
vanaf 20.30 Mark van moorsel
afwezig: Herman met kennisgeving

agenda
1. nieuwe leden
2. Van Gisbergen mbt De Scheerman
3. afspraak met wethouder Spekle mbt verkeer
4. presentatie bouwplannen Moergestel Noord
5. rondvraag

Wil opent de vergadering om 19.30
Er is een kaart naar Herman ivm zijn ziekte.

ad 1. Vanavond zit Mark van Moorsel aan als geïnteresseerde en tevens nieuw 
lid. Er volgt een voorstelrondje. Mark is toegevoegd aan de groepsapp en 
verdere gegevens zijn uitgewisseld. Wil geeft in het kort aan wat de speerpunten
zijn van De Dorpsraad. Wonen en verkeer staan momenteel voorop.

ad 2. 19 Februari sluit de inschrijvingstermijn voor de tender betreffende de 
flexwoningen aan De Scheerman, 26 februari is de definitieve keuze. Van 
Gisbergen denkt niet in aanmerking te komen voor de tender terwijl zij een 
veelomvattend plan hebben waar De Dorpsraad volledig achter staat. Idee is dan
ook om een informatiemoment te beleggen voor alle betrokkenen, bewoners van
De Scheerman, politieke partijen en Dorpsraad. Deze informatieavond zal zijn op
15 februari a.s. in het scoutinggebouw. Wil zet lijnen uit?

ad 3. De afspraak met wethouder Spekle is verzet naar woensdag 21 februari 
15.30. De verkeerssituatie in Moergestel staat op de agenda. Er gaan zoveel 
mogelijk Dorpsraadleden naar toe. Wil, Peter, Ruud, Marion en indien mogelijk 
Jef en Mark. Om het standpunt namens De Dorpsraad helder en eensgezind te 
hebben is er een onderling overleg op 20 februari a.s. in Den Boogaard 19.30.

ad 4. Presentie bouwplannen Moergestel Noord. De avond had de status van 
informatieavond. Wat opvalt zijn de bouwwerken met 4-5 bouwlagen. O.i. is dit 
geen passende maat voor het dorpse karakter van Moergestel.  

ad.5 rondvraag. 
Peter : hoe staan wij tegenover de plannen mbt de school voor hoogbegaafden 
in het Physique Gebouw? Het zou telkens voor 5 jaar gehuurd worden van Jaap 
de Groot. Mogelijk ontstaat er een parkeerprobleem, er komt zeker een toename
van het aantal verkeersbewegingen. De onwonenden hebben er geen problemen



mee.  Peter heeft aangegeven dat er geparkeerd kan worden bij het scouting 
gebouw en dat de speelplek semi-openbaar is.

Wil sluit de vergadering om 22.15.
Volgende overleg 27 februari 19.30


